
   
 

   
 

Elevråd 

Tid og sted: Torsdag 26.mars kl 1040 i Kaffehøla.  

Til stede: Alle klasse var representert utenom 9.trinn. 

Saksliste;  

1. Referat fra møte med rektor 
2. Saker fra klassene 
3. Ungdoms politisk dag 
4. Orientering om arbeidet med uteområdet ved skolen 
5. Fritidstilbud for barn og unge - ønsker 
Eventuelt 
 

1. Referat fra møte med rektor 
− Småtrinnet ønsker at fotballbanen på småtrinnet blir sandet når det er glatt- 

 dette meldes fra til vaktmester. 
− 5.trinn ønsker: mer praktisk og fysisk undervisning, samme friminutt som  

 småtrinnet - dette tas med i planlegging av neste skoleår 
Ønsker kunstgress på baksiden, mer utstyr/ leker ute under fysisk  

 aktivitet øktene- tas med til gruppa som skal jobbe med ute arealet 
- 6.trinn: Ønsker: å male/pusse opp klasserommet 

PC ledninger ønskes flyttet ned til gulvet 
Miljøvennlig vaskemiddel på skolekjøkkenet 
Snurrelekeapparat ute i skolegården 
Høyttaler ute i friminuttene- det blir tatt opp, om dette er noe som kan 

 kjøpes inn. Viktig å avklare rutiner for hvem som kobler seg opp og styrer 
 musikken 

Måke fotballbingen – kan dette gjøres i fysisk aktivitet? 
Flere turer utenfor skole 
Slalåmtur - ikke aktuelt for 6.trinn 
Reparasjon av taket i klasserommet 
Jentene på ungdomstrinnet sminker får speil oppe, så de ikke står på 

  toalettene for å sminke seg – rektor tar dette opp med team 3. 

7.trinn: ønsker skitur / slalåmtur - rektor undersøker rutiner på Rognan  
 barneskole. 

8.trinn; syns at FAU blir blandet inn i saker som gjelder ungdomstrinnet, der FAU 
 har representanter fra 1.-10.trinn, eks. å dra på butikk i langfriminuttet - 
 FAU uttaler seg på vegne av alle elever. Foreldre til barn på lavere trinn vil 
 også få barn som går på ungdomstrinnet. 



   
 

   
 

De ønsker mer involvering i prioriteringer av hvor turer skal gå osv. 

- Hele ungdomstrinnet er samlet rundt at de ønsker å dra til Jackvik på slalåm 
tur, og de vil ha en grundig begrunnelse dersom dette ikke er aktuelt – turen 
blir lengere og derfor dyrere. Dette gjelder utgifter til buss og overtid for 
lærere. 

- Nye stoler til ungdomstrinnet – 10.trinn vil bli prioritert, rektor på sjekke hva 
som fins på huset av stoler. 

2. Saker fra klassene 

5.trinn: Ønsker flere klatrestativ, benker og Monkey bars – dette tas med til gruppa som 
 jobber med uteareal 

7.trinn: ønsker nye fotball nett ikke knyting, til ballbingen, med åpning i siden 

Vil tørkeskapet komme tilbake? Ønsker dusj dør/avlukke i garderobene, speil på 
 guttedoet og nye myke baller til gymsalen- dette meldes fra til vaktmester. 

Ungdomstrinnet bruker vann automaten nede, kan bli kø. 

8.trinn: Ønsker skap med lås i klasserommet 

Målt avstand til prix, avstand skiller 500m sammenlignet med Rognan og like 
 lang mat pause som Rognan. 

Følg opp kort automat (izettle)til kantine- hva er status? 

Er negativ til at 7. trinn skal være med på slalåmtur. Dette har vært tatt opp  
 tidligere. Argumentasjon for å ikke dra på tur til Sverige, med lengere og dyrere 
 tur stilles spørsmål ved når det nå må kjøres to busser når 7.trinn deltar. 

10. trinn: Ønsker informasjon om ungdomspolitisk dag. 

Ønske om sjekk av luftanlegg/ventilasjon dårlig luft på klasserommet. 

3. Ungdomspolitisk dag 

Fire elever deltar på ungdoms politisk dag på Rognan 27.mars. Elevene  
 som møter lokale politikere for å drøfte saker ungdommene er opptatt av. Dette 
 vil elevene fortelle oss om på neste elevrådsmøte.  

4. Orientering om arbeidet med uteområdet ved skolen 

Skolen ønsker å oppgradere uteområdet på skolen. Det er satt ned en gruppe 
 som skal jobbe med dette. Gruppen består av en lærer fra hvert team, rektor og 
 tiltakskoordinator. Elevrådet innspill og ønsker blir viktig i dette arbeidet. 

5. Fritidstilbud for barn og unge - ønsker 



   
 

   
 

Siste elevråd hadde vi besøk av fritidskoordinator i Saltdal, hun ønsket innspill til 
hva barn og unge på Røkland ønsker av fritidstilbud/aktiviteter. Det kom ingen 
innspill. Elevrådsrepresentantene oppfordres til å snakke om dette i klassene og 
komme med forslag til neste møte. 

Hva ønsker barn og unge av fritidstilbud på Røkland? 

 

 


